

卫理公会以萨迦守望者 21-27/1/2021

正月第四个星期的祷告事项

1. 为家庭祷告：罗马书 9:2—3 节中说“我是大有忧愁，心里时常伤痛；为我弟兄、我骨肉之亲，就是自己被咒诅，与基督分离，我也愿意。”让我们思想保罗的心情，并在祷告中纪念同族人的福音事工以及家族中还未信主的成员。

2. 为教会祷告：以弗所书 4:15-16 节说到：“惟用爱心说诚实话，凡事长进，连于元首基督，全身都祂联络得合式，百节各按各职，照着各体的功用彼此相助，便叫身体渐渐增长，在爱中建立自己。”

- A) 为教会牧者和领袖之间，领袖和会友之间可以用爱心说诚实话来祷告。
- B) 为年会各部和教区执行会之间，教区和牧区之间，牧区各肢体之间能靠主联络得合式，百节各按各职，照着各体的功用彼此相助，叫身体渐渐增长，在爱中建立自己祷告。
- C) 求主帮助各牧区可以善用年会所发出的财务管理指南祷告。也为着教会领袖有智慧进行必要的财务管理改革代祷。
- D) 继续为你所在的教会祷告。特别为疫情对教会的冲击代祷。

3. 为国家祷告：

- A) 继续为大马各处仍然严重的疫情祷告。求主怜悯，并且藉着政府所落实的 MCO 和 CMCO 在这两周里可以有效控制疫情的扩散。我们也祷告纪念所有在抗疫前线的人员。
- B) 提名为砂州元首，首席部长及州内阁祷告。

4. 为世界祷告

- A) 为苏丹西达尔富尔周末发生的冲突祷告。不断升级的部族间暴力导致数十人伤亡，近 5 万人流离失所，财产遭到破坏。
- B) 为教会的末世意识祷告。特别从世界各地的疫情，天灾人祸，意识形态两极化，种族冲突和矛盾中，作为主耶稣门徒的我们从中有什么启发，我们应该如何回应和面对，都求圣灵指教我们。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 21-27/1/2021

Prayer Items for 4th week of January

1. Pray for family: Roman 9:2-3: "I have great sorrow and unceasing anguish in my heart. For I could wish that I myself were cursed and cut off from Christ for the sake of my people, those of my own race.

Let's recall Paul's heart as we pray for our the Evangelism ministry between races, and those in our families that have not believed in Christ.

2. Pray for Churches:

Ephesians 4:15-16

Instead, speaking the truth in love, we will grow to become in every respect the mature body of him who is the head, that is, Christ.

From him the whole body, joined and held together by every supporting ligament, grows and builds itself up in love, as each part does its work.

A) Pray for pastors and leaders in the churches; that they speak the truth in love.

B) Pray for each board and district committee, district and local church; that as each part does its work, they are joined and held together by every supporting ligament, which grows and builds itself with love.

C) May God guide each local church to make best use of their finances. Pray for wisdom for the leaders as they manage the finances of the church.

D) Keep praying for our local churches, especially against the negative impact of the pandemic.

3. Pray for Nation:

A) Pray for the pandemic situation in Malaysia. May Lord have mercy to us; that the MCO and CMCO is able to control the spreading of the pandemic. Pray for those serving in the medical frontlines.

B) Pray for our TYT, Chief Minister and Legislative Assembly of Sarawak.

4. Pray for World:

A) Pray for the conflict in Gharb Darfur of Sudan. The violence between different groups has resulted in: the death of many people, almost 50k homeless citizens, and property destruction.

B) Pray for the Eschatological view of the church. Pray for the Global pandemic situation, natural disasters, ideological polarization, conflicts and ethnic polarization. As disciples of Jesus, let us search for inspiration, wisdom to face our problems and guidance from the Holy Spirit.

Isakhar Pengawal Methodist 21-27/1/2021

Doa minggu keempat Januari

1. Doa untuk keluarga: Roma 9:2-3 Aku sangat sedih dan menderita, kerana saudara-saudaraku, orang yang sebangsa denganku. Bagi kepentingan mereka, aku rela dikutuk oleh Allah dan dipisahkan daripada Kristus.

Marilah kita rasakan perasaan Paulus, dalam doa kita mengenangkan bangsa diri kita betapa perlukan injil Yesus dan juga ahli keluarga yang belum terima Yesus sebagai Juruselamat diri mereka.

2. Doa untuk gereja: Efesus 4:15-16 Sebaliknya, kita harus mengatakan perkara-perkara benar dengan hati yang penuh kasih, sehingga kita menjadi matang dalam segala hal dan menjadi seperti Kristus, iaitu kepala jemaah. Di bawah pimpinan-Nya, semua anggota tubuh yang berlainan itu tersusun rapi, dan seluruh tubuh itu dihubungkan oleh sendi-sendi yang sudah tersedia. Oleh itu, apabila setiap anggota bekerja dengan sepatutnya, seluruh tubuh itu akan membesar dan menjadi kuat, kerana kasih.

a. Doa agar di antara gembala dan pemimpin, pemimpin dan Jemaah dapat mengatakan perkara dengan hati yang penuh kasih.

b. Doa untuk perikatan antara Lembaga dan Suruhan Jaya, antara Suruhan Jaya dan Gereja Tempatan, juga Gereja Tempatan dan persaudaraan dan perbadanan gereja dapat berhubung satu sama lain, tersusun rapi, dan seluruh tubuh itu dihubungkan oleh sendi-sendi yang sudah tersedia, menjadi seluruh tubuh itu membesar dan menjadi kuat, kerana kasih.

c. Doa agar gereja tempatan menggunakan Paduan Pengurusan Kewangan yang disediakan oleh SCAC. Juga berdoa pemimpin gereja berhikmat dalam pengurusan kewangan gereja.

d. Terus berdoa untuk gereja anda. Terutama tempat yang diancam wabak itu.

3. Doa untuk negara:

a. Keadaan Covid-19 masih teruk di seluruh Malaysia. Mohon belas kasihan Tuhan atas negara kita, dan melalui PKP dan PKPB yang dilaksanakan oleh kerajaan dapat mengawal penyebaran wabak dengan berkesan dalam dua minggu ini. Juga ingatkan mereka yang berada di barisan hadapan, terutamanya pegawai-pegawai kesihatan, dalam doa kita.

b. Doa untuk pencalon-pencalon bagi Yang di-Pertua negari, ketua Menteri Sarawak dan kabinet negeri.

4. Doa untuk Dunia:

a. Doakan pertempuran yang berlaku di Darfur Barat, Sudan pada hujung minggu. Pertempuran antara komunal yang bertambah sirius mengakibatkan puluhan korban jiwa, dan hampir 50,000 orang kehilangan kediaman dan harta benda.

b. Berdoa untuk kesedaran gereja tentang eskatologi (keakhiran). Terutama dari wabak di seluruh dunia, bencana alam dan buatan manusia, konflik etnik dan kontradiksi.

Doa agar kita memperoleh kuasa daripada Roh Kudus, untuk bertindak balas dan menghadapi mereka.

